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Protokół Nr X/ 07 
z X zwyczajnej Sesji Rady Gminy Krośnice 

odbytej w dniu 28 grudnia 2007 r.  
                               
 
ad 1 
 X sesja rozpoczęła się w sali obrad Urzędu Gminy w Krośnicach o godzinie 1300  
a zakończyła o godzinie 15.30 . 
Obrady otworzył Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik, który powitał 
zebranych radnych, Wójta Gminy Mirosława Drobinę, Zastępcę Wójta Witolda Sitarskiego, 
Skarbnika Gminy Marzenę Lis-Długosz,  sołtysów wsi, przewodniczących rad sołeckich, 
kierowników zakładów pracy, radnych powiatu, przedstawicieli prasy lokalnej oraz 
wszystkich obecnych na sali (lista obecności zał. nr 1 a, b, c ). 
 Z kolei Przewodniczący Rady oświadczył, iŜ zgodnie z listą obecności  w posiedzeniu 
uczestniczy 15 radnych co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
 
 Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik  przedstawił następujący porządek 
obrad: 

1. Otwarcie, stwierdzenie quorum, odczytanie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
3. Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej 
4. Interpelacje i zapytania radnych 
5. Podjęcie uchwał  

      a/ w sprawie zmian budŜetu gminy na rok 2007, 
b/ w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają wraz z upływem roku 
    budŜetowego 2007, 
c/ w sprawie  Wieloletniego Planu Inwestycyjnego  Gminy Krośnice na lata 
    2008-2011, 
d/ w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/56/07 Rady Gminy Krośnice z dnia 21 listopada 
     2007 r. w sprawie zmiany Uchwały Nr III/10/06 Rady Gminy Krośnice z dnia  
     29 grudnia w sprawie Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Krośnice na 
     lata 2007-2010, 
e/  w sprawie budŜetu Gminy na rok 2008 
     - odczytanie projektu uchwały  budŜetowej, 
     - odczytanie opinii Komisji BudŜetu, Finansów i Planowania, 
     - odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu, 
     - głosowanie nad projektem uchwały budŜetowej. 

      f/ w sprawie ustalenia stawek opłat i zasad rozliczania świadczonych usług 
           usuwania i unieszkodliwiania stałych odpadów komunalnych 
     
      
6.   Odpowiedzi na wnioski i pytania 
7.   Sprawy róŜne  
8.   Zakończenie sesji 
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Wójt  Gminy Mirosław Drobina  złoŜył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad  w pkt 5  
ppkt  „g”, „h” , „i”, i  „j” projektów następujących uchwał:  
 
   g/    w sprawie ustalenia stawek opłat i zasad rozliczania świadczonych usług 
          usuwania i unieszkodliwiania stałych odpadów komunalnych, 
     h/  w sprawie przeznaczenia w budŜecie Gminy środków finansowych przeznaczonych na 
          pomoc zdrowotną dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej, rodzajów 
          świadczeń przyznawanych w ramach tej pomocy oraz warunków i sposobu ich 
          przyznawania, 
      i/ w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości i wprowadzenia zwolnień 
          przedmiotowych, 
      j/  w sprawie zasad przyznawania diet i zwrotu kosztów sołtysom i przewodniczącym rad 
          sołeckich Gminy Krośnice. 
Rada Gminy  Krośnice przyjęła porządek obrad z wniesionym wnioskiem jednogłośnie. 
 
ad 2 
 
Rada Gminy przyjęła protokół z poprzedniej IX Sesji Rady Gminy jednogłośnie. 
 
ad 3 
 
Sprawozdanie  Wójta Gminy Krośnice z działalności międzysesyjnej odczytał Wójt Gminy    
Mirosław Drobina  - które stanowi  załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
 ad 4 
 
Radni nie złoŜyli interpelacji i zapytań. 
 
ad 5 
 
Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik poinformował, Ŝe wszyscy radni 
otrzymali  projekty uchwał sesyjnych,  które były omawiane i dyskutowane na wspólnym 
posiedzeniu Komisji Rady które odbyło się w dniu 14 grudnia br.  
  
Następnie poddawał projekty uchwał pod głosowanie i stwierdzał podjęcie uchwał. 
 
1. Rada Gminy Krośnice w obecności  15 radnych – w głosowaniu jawnym - jednogłośnie-  

podjęła uchwałę Nr X /65/ 07 w sprawie zmian budŜetu gminy na rok 2007, która 
stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.      

 
2. Rada Gminy Krośnice w obecności 15 radnych – w głosowaniu jawnym - jednogłośnie – 

podjęła uchwałę Nr  X/66/ 07 w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie 
wygasają wraz z upływem roku budŜetowego 2007,  która stanowi załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu.  
 

3. Rada Gminy Krośnice w obecności 15 radnych – w głosowaniu jawnym -  jednogłośnie – 
podjęła uchwałę Nr X /67/ 07 w sprawie Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy 
Kro śnice na lata 2008-2011, która stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
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4. Rada Gminy Krośnice w obecności 15 radnych – w głosowaniu jawnym -  jednogłośnie – 
      podjęła uchwałę Nr X /68/ 07 w sprawie zmiany uchwały Nr III/10/06 z dnia 29 
      grudnia 2006 r. w sprawie Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Krośnice na 
      lata 2007-2010, która stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
5. Rada Gminy Krośnice w obecności 15  radnych – w głosowaniu jawnym – większością 

głosów ( 14 za , 1 przeciwny -Bronowicki J. ) -  podjęła uchwałę Nr X /69/ 07  w 
sprawie budŜetu Gminy za rok 2008,  która stanowi  załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu.  
    

      Przed podjęciem uchwały: 
 
      Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik odczytał projekt uchwały 
      budŜetowej. 
      Opinię Komisji BudŜetu,Finansów i Planowania o projekcie budŜetu gminy na 2008 r. 
      odczytała Przewodnicząca Komisji Małgorzata Powszek – opinia stanowi załącznik  
       nr 8 do niniejszego protokołu. 
      Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu o projekcie budŜetu na 2008 r. 
      odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Anna Wietrzyńska, opinia stanowi 
      załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
      Wójt Gminy Drobina Mirosław  – podziękował Radzie Gminy za poparcie, za to, Ŝe z 
      troską i odpowiedzialnością radni podeszli do uchwalenia przyszłorocznego budŜetu.  
      Podziękował za prawie jednogłośnie uchwalony budŜet gminy na 2008 rok, który 
      zapewni gminie dalszy rozwój w dotychczasowym tempie. 
    
6. Rada Gminy Krośnice w obecności 15  radnych – w głosowaniu jawnym – większością 

głosów ( 13 za, 2 przeciwnych Bronowicki J. i Dziekan J. ) – podjęła uchwałę  
Nr X /70/ 07  w sprawie ustalenia stawek opłat i zasad rozliczania świadczonych 
usług usuwania i unieszkodliwiania stałych odpadów komunalnych, która stanowi 
załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 
7. Rada Gminy Krośnice w obecności 15 radnych – w głosowaniu jawnym – jednogłośnie – 

podjęła uchwałę Nr X/71/07 w sprawie przeznaczenia w budŜecie Gminy środków 
finansowych przeznaczonych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli korzystających z 
opieki zdrowotnej, rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach tej pomocy oraz 
warunków i sposobu ich przyznawania, która stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 
protokołu.       

 
8. Rada Gminy Krośnice w obecności 15 radnych – w głosowaniu jawnym -  jednogłośnie   

– podjęła uchwałę Nr X /72/ 07 w sprawie określenia stawek podatku od 
nieruchomości i wprowadzenia zwolnień przedmiotowych, która stanowi załącznik nr 
12 do niniejszego protokołu.      

   
 9. Rada Gminy Krośnice w obecności 15 radnych – w głosowaniu  jawnym - jednogłośnie –  

 podjęła uchwałę Nr X /73/ 07 w sprawie zasad przyznawania diet i zwrotu kosztów 
sołtysom i przewodniczącym rad sołeckich Gminy Krośnice, która stanowi załącznik 
nr 13 do niniejszego protokołu. 
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ad 6 
 
 Interpelacji i wniosków radnych nie było. 
 
ad 7 
 
 Sprawy róŜne 
 
  Wnioski i zapytania złoŜyli : 
 

1. Sołtys Marciniak J. - wnioskował o załoŜenie chodnika w Policach argumentując 
swój wniosek tym, Ŝe jest on niezbędny przy ruchliwej drodze wojewódzkiej. 
Chcemy aby  gmina poparła starania mieszkańców i wystąpiła w naszym imieniu do 
zarządcy drogi, czyli Dolnośląskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich z prośbą o 
budowę chodnika. Wspomniał takŜe o tym, Ŝe wieś Police jest bardzo często 
pomijana w inwestycjach oraz mówił o braku świetlicy wiejskiej. 

2. Sołtys Słowik R. - w imieniu wszystkich sołtysów podziękował Wójtowi Gminy i 
Radzie Gminy za podwyŜkę diet, zwrócił się do Wójta z prośbą o interwencję do 
Kolei, wystosowanie pisma, w sprawie odbieranego niedawno przyjazdu kolejowego, 
który został naprawiony niestarannie i na  którym juŜ dzisiaj popękały płyty. 
Zabierając głos ponownie wspomniał o konieczności oszklenia przystanku 
autobusowego w Bukowicach. 

      3.   Sołtys Ratajek St. - pytał, czy w następnym roku będzie wykonany remont świetlicy 
 w Czeszycach gdyŜ jest kilku sponsorów którzy by pomogli w remoncie tej świetlicy  
 i naleŜy to wykorzystać. 

      4.    Sołtys Bialic B. - pytała, czy będzie w 2008 r. budowany chodnik w Bukowicach i 
 co będzie z naprawą ulicy Polnej, którą nie moŜna przejechać. 

             Poruszyła sprawę betonowego przystanku w Bukowicach oraz wnioskowała 
             o postawienie nowego przeszklonego przystanku lub naprawę betonowego i 
             zamontowanie ławeczki aby dzieci czekające na autobus mogły usiąść. 
     5.     Sołtys Wild H. - pytała, czy będą i kiedy załoŜone lampy w PGR i obok sołtysa 
             w Lędzinie, pytała takŜe kiedy otrzyma odpowiedź na pismo które złoŜyła w 
             Urzędzie? 
      6.   Radny Powiatu Krzysztofik J. -wyjaśnił, Ŝe Powiat nie dostaje Ŝadnych subwencji  
            na naprawę dróg. Istnieje Wieloletni Plan Inwestycyjny w którym planowane są 
            remonty dróg na poszczególne lata.  Od 1 kwietnia Powiatowy Zarząd Dróg 

w Wierzchowicach przekształcony zostanie w Spółkę która będzie mogła 
uczestniczyć w przetargach. Jest nadzieja, Ŝe przez to rozszerzy zakres działalności. 

       7.  Sołtys Bęben Wł. - poruszył problem świetlicy wiejskiej stwierdzając, Ŝe nie ma tam 
Ŝadnego kosza, mówił o podpisywanych umowach na wywóz śmieci oraz pytał, 
dlaczego ludzie mają płacić za przyłącza kanalizacyjne jeŜeli nie są one wykonane? 

      8.   Radna Naskrent B. - pytała, kiedy będą wykonane przyłącza na ulicy Leśnej w 
Bukowicach? 

      9.   Przew. Rady Soł.Ciesielski M. - pytał, kiedy zostanie przeprowadzony remont 
drogi w Dąbrowie? 

    10.   Wiceprzewodnicząca Rady Wietrzyńska A. - zwróciła się do Wójta z sugestią  
     aby Urząd Gminy wystosował pisma z przeprosinami do osób które podpisały umowy 
     na wykonanie przyłączy kanalizacyjnych z podaniem  nowego terminu  
     wykonania przyłącza. Pisma naleŜy wysłać do wszystkich osób, które wpłaciły 
     pieniądze na kanalizację a do dzisiaj jej nie mają, pomimo  terminu zawartego w   
     umowie. 
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     11.   Sołtys Morka J. - jeszcze raz ponowił prośbę aby ZUK odbierając śmieci posprzątał 
      i zabrał śmieci które leŜą obok kontenera. 
 
 
Wójt Gminy Drobina Mirosław  odpowiedział na pytania następująco: 

 
 

−−−− słusznie sołtys z Polic zauwaŜył, Ŝe nie ma chodnika w Policach. Będziemy  usilnie 
zabiegali aby ten chodnik przy drodze wojewódzkiej powstał. Zdajemy sobie sprawę, Ŝe 
Police powinny mieć chodnik, bo to duŜa miejscowość o zwartej zabudowie. 
Przekonujemy o tym równieŜ zarządcę drogi, być moŜe nasze zabiegi przyniosą 
pozytywne efekty i DZDW zdecyduje się na budowę chodnika w Policach, 

      szyby na przystanku autobusowym zostaną uzupełnione, 
_    zapewnił, Ŝe będzie interweniował  do Zarządu Kolei w sprawie  przejazdu kolejowego w 
      Bukowicach, 
−−−− stanowisko sołtysa jest przedłuŜeniem władzy wykonawczej na wsi, przez tę skromną 

podwyŜkę została doceniona praca, która polega nie tylko na kontakcie z mieszkańcami i 
zbieraniu podatków itp. 

−−−− sprawa remontu świetlicy w Czeszycach jest warta aby ją sfinalizować z uwagi na 
      sponsorów. Będzie rozmawiał z Panią Dyrektor GOKiB o moŜliwościach wykonania 
      remontu. 
−−−− ulica Polna w Bukowicach została  częściowo naprawiona, ale moŜna dokonać całkowitej 

naprawy po zakończeniu robót związanych z kanalizacją. 
− do Energetyki zostało wysłane pismo w sprawie dodatkowych punktów oświetleniowych 

 na terenie gminy. W Brzostowie przewidziano takŜe załoŜenie instalacji słupowo-
elektrycznej i zainstalowanie 5 kabla. 

− uruchomiliśmy działania w celu uzyskania materiału do naprawy dróg, mianowicie 
tłucznia którym będziemy chcieli naprawić jak najwięcej dróg na terenie naszej gminy. 

− wytłumaczył takŜe , Ŝe przy budowie kanalizacji wystąpiły opóźnienia, ale nie doszło do 
nich z winy gminy. Przeprosił mieszkańców  za utrudnienia, stwierdził, Ŝe wszyscy  
którzy zapłacili będą  mieli przyłącze zrobione i  prosił o cierpliwość do zakończenia 
inwestycji. 

_    betonowy przystanek w Bukowicach zostanie naprawiony. 
_    będą zakupione do świetlic wiejskich kosze na śmieci. 
 
ad 9 
 
Przewodniczący Rady Gminy Klucznik Władysław – podziękował wszystkim radnym za 
pracę Rady Gminy w czasie minionego roku, za to, Ŝe nieraz pomimo róŜnicy zdań udało 
nam się dogadać i dojść do kompromisu. 
Serdecznie podziękował sołtysom, przewodniczącym rad sołeckich którzy czynnie 
wspomagają sołtysów, za  ich pracę i Ŝyczył wszystkim obecnym z okazji Nowego Roku 
wszelkiej pomyślności. 
Wójt Gminy Drobina Mirosław  -  podziękował równieŜ wszystkim obecnym za  pracę w 
2007 roku oraz Ŝyczył aby rok 2008 był rokiem lepszym, Ŝyczył zdrowia dla obecnych i ich 
rodzin oraz spełnienia wszystkich zamierzeń.  Zaprosił wszystkich obecnych na Sylwestra na 
godz. 0.45 pod Urząd Gminy gdzie będą składane Ŝyczenia Noworoczne i pokaz  sztucznych 
ogni. 
 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik 
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o godzinie 1530 zamknął  obrady X zwyczajnej Sesji Rady Gminy Krośnice. 
 
 
Protokołowała                                                                    Przewodniczący Rady Gminy  
Aleksandra Kaczmarek                                                             Władysław Klucznik 


